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BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVADA DOME 
Reģ.Nr.90009115622, Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501, tālrunis +371 64522453  

fakss+371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 

Balvos 

 

 SOCIĀLĀS UN VESELĪBAS APRŪPES JAUTĀJUMU 

 KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
 

2023.gada 20.aprīlī                                                                         Nr. 4 

 

Sēde sasaukta plkst. 09:00 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

Sēdi atklāj plkst. 09:01 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

 

1. Par grozījumu Balvu novada domes 2021.gada 23.decembra lēmumā (protokols Nr. 18., 

1.§) “Par dalību Nacionālajā veselīgo pašvaldību tīklā”. 

2. Par aktualitātēm projektā “Deinstitucionalizācijas pasākumu īstenošana Latgales 

reģionā” (Nr.9.2.2.1./15/I/005) (informatīvs). 

 

Sēdi vada – Ruta Cibule 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Aija Mežale, deputāts Iveta Arelkeviča, deputāts Marija Duļbinska, 

deputāts Egons Salmanis, deputāts Jānis Vancāns 

 

Ieinteresētās personas: 

Izpilddirektore Daina Tutiņa, domes priekšsēdētāja vietniece Sandra Kapteine, Balvu novada 

Sociālā pārvaldes vadītāja Viktorija Puka, Balvu novada Sociālā pārvaldes vadītāja vietnieks 

sociālajos jautājumos Ligita Zelča, Balvu novada Sociālā pārvaldes Daudzfunkcionālā sociālo 

pakalpojumu centra vadītājs Iluta Bērziša, Balvu novada Sociālā pārvaldes Dienas aprūpes centra 

vadītājs Daira Apšeniece, Balvu novada Sociālā pārvaldes sociālais darbinieks Ginta Masa 

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) domes 

priekšsēdētājs Sergejs Maksimovs, deputāts Aldis Bukšs, sabiedrisko attiecību speciāliste Terēzija 
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Babāne, arhivāre Sandra Pundure, komunālinženieris Jānis Morozovs, Juridiskās nodaļas vadītāja 

Ilona Blūma, vecākais juriskonsults Juris Annuškāns, jujuriskonsults Inese Trupovniece, Finanšu 

plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica, Tehniskās nodaļas 

vadītājs Andris Zelčs, vecākais sabiedrisko attiecību speciālists Kristiāns Bokta, izpilddirektora 

vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos Jānis Bubnovs, Attīstības nodaļas 

vadītājs Aleksandrs Sņegovs, projektu vadītājs Gatis Siliņš, 

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekle: Svetlana Pavlovska - personīgu iemeslu dēļ 

 
 

Balsojums par darba kārtību 

 

Ziņo Ruta Cibule: Skaidro, ka darba kārtībā ir 2 jautājumi un aicina komitejas locekļus 

apstiprināt darba kārtību. Komitejas locekļi apstiprina darba kārtību. 

Lūdz izpildirektorei izstāstīt par konkursā saņemto balvu. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par konkursu Ģimenei draudzīgākā pašvaldība 2022, 

kurā piedalījās pašvaldība, tā norisi un saņemto balvu - 5000,00 euro 

naudas balvu nominācijā “Goda Ģimenēm draudzīga pašvaldība”. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

5 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Aija Mežale, Egons 

Salmanis, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt darba kārtību 

 

1.§ 

Par grozījumu Balvu novada domes 2021.gada 23.decembra lēmumā (protokols Nr. 

18., 1.§) “Par dalību Nacionālajā veselīgo pašvaldību tīklā” 

 

Ziņo Viktorija Puka: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija 

Mežale, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

grozījumu Balvu novada domes 2021.gada 23.decembra 

lēmumā (protokols Nr. 18., 1.§) “Par dalību Nacionālajā 

veselīgo pašvaldību tīklā”" 
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2.§ 

Par aktualitātēm projektā “Deinstitucionalizācijas pasākumu īstenošana Latgales 

reģionā” (Nr.9.2.2.1./15/I/005) (informatīvs) 

 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro par tikšanos un Labklājības ministrijas nostāju attiecībā 

uz DI projektiem un, ko tieši var darīt, lai šos jautājumus varētu aktualizēt 

un tālāko virzību, tāpēc būtu jāsaprot, kā tieši šie jautājumi noris no mūsu 

puses. 

Ziņo Ginta Masa: Ziņo prezentē un sīkāk paskaidro par Latgales plānošanas reģiona 

Deinstitucionalizācijas plāna ieviešanas Balvu novadā progresa 

izvērtējumu. Sīkāk skaidro par Deinstitucionalizācijas mērķgrupām, 

administratīvajiem rādītājiem, sabiedrībā balstītu pakalpojumu 

sniegšanas progresu bērniem ar FT un bērnu likumiskajiem pārstāvjiem 

pēc fakta uz 31.03.2023, DI projekta ietvaros bērniem ar FT sniegtajiem 

pakalpojumiem, DI projekta ietvaros bērnu ar FT likumiskajiem 

pārstāvjiem sniegtajiem pakalpojumiem, sabiedrībā balstītu pakalpojumu 

sniegšanu personām ar GRT uz 31.03.2023., DI projekta ietvaros 

pilngadīgām personām ar GRT sniegtajiem pakalpojumiem, aprūpes 

mājās pakalpojumu bērniem ar FT, aprūpes mājās pakalpojumu 

personām ar GRT, kompensētiem izdevumiem (EUR) par DI projekta 

ietvaros sniegtajiem pakalpojumiem, pašvaldībām izmaksātās 

kompensācijas uz 31.03.2023, nepieciešamo finansējumu 2024. gadā 

(EUR), aktuālām problēmām. 

Ziņo Iluta Bērziša: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par Daudzfunkcionālo sociālo 

pakalpojumu centru, centra darbības mērķi, centra pakalpojumiem, 

Grupu dzīvokļa pakalpojumu, darbiniekiem pakalpojumā Grupu 

dzīvoklis, Dienas aprūpes centra pakalpojumu pilngadīgām personām ar 

garīga rakstura traucējumiem, darbiniekiem šajā pakalpojumā, 

Specializētās darbnīcas pakalpojumu pilngadīgām personām ar garīga 

rakstura traucējumiem, darbiniekiem šajā pakalpojumā, Dienas aprūpes 

centra pakalpojumu bērniem ar funkcionāliem traucējumiem, 

darbiniekiem šajā pakalpojumā, Sociālās rehabilitācijas pakalpojumu 

centra pakalpojumu bērniem ar funkcionāliem traucējumiem, 

darbiniekiem, DSPC likmju sarakstu no 2023.gada 1.janvāra, budžetu. 

Ziņo Daira Apšeniece: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par Dienas aprūpes centra 

pakalpojumu Benislavas ciemā, pieejamajiem sociālajiem 

pakalpojumiem, darba laiku, sniegtajiem pakalpojumiem, nodarbībām, 

darbiniekiem, finansējumu, Facebook lapu- Dienas aprūpes centru 

Benislavā. 

Ziņo Viktorija Puka: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par Dienas aprūpes centra 

pakalpojumu Viļakā, Grupu māju (dzīvokli) Viļakā, Dienas aprūpes 

centru, Grupu māju (dzīvokli) un Sociālās rehabilitācijas centru Viļakā, 

Grupu dzīvokļa pakalpojumu, Dienas aprūpes centra pakalpojumu 

pilngadīgām personām ar GRT, Sociālās rehabilitācijas pakalpojumu 

centra pakalpojumu, darbiniekiem, finansējumu. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka varētu uzsākt jautājumu un diskusiju sadaļu. Uzskata, ka šis 

pakalpojums ir bijis ļoti lietderīgs un šie pakalpojumi, kas tika 
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nodrošināti ir bijuši ļoti vajadzīgi un nepieciešami, ka būtu jādomā par 

to, kā varētu nodrošināt šo pakalpojumu turpmāk. Novēl veiksmi, lai tiktu 

izvēlēts vadītājs uz šo iestādi. Jautā par Viļakas centru, ka salīdzinoši 

aprīkojums nav tik bagātīgs, kā citur. Jautā, kā īsti ar darbinieku skaitu 

bez vadītāja. 

Izsaka viedokli 

Viktorija Puka: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā, vai izmaksās ir iekļauts pilnīgi viss - elektrības, apkures 

pakalpojumi, algas. Vai ir kaut kādas kredītsaistības attiecībā uz šo 

projektu. Skaidro, ka garantijas nebūs nekādas, ka būs kaut kāds atbalsts 

ar finansējumu no valsts puses, bet uzskata, ka šis ir ļoti svarīgs 

jautājums, ka šīs iestādes noteikti būtu jāsaglabā. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka ir interesējies, kas attiecas par šo jautājumu, ka atbilde ir 

bijusi divējāda, ka varētu pagarināt un ieviest kaut ko jaunu, bet kaut kas 

ir apstājies, bet uzskata, ka ir jārunā un jāmēģina darīt visu, lai šo 

finansējumu un atbalstu varētu iegūt. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka ir jāizmanto visas iespējas. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Uzskata, ka šie pakalpojumi ir ļoti nepieciešami, bet nevar šo visu atstāt 

uz pašvaldības pleciem, ka ir jāmēģina uzsvaru likt uz to, ka pašvaldībai 

tas nav iespējams, bet šis pakalpojums ir nepieciešams, ka ir jāizmanto 

visas iespējas. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzskata, ka šis loks šī pakalpojuma saņemšanai viennozīmīgi 

nesamazināsies, tāpēc ir jādara viss iespējamais, lai varētu šo 

pakalpojumu noturēt. 

Izsaka viedokli 

Viktorija Puka: 

Atbild uz jautājumu par izmaksām, kas ir iekļautas attiecībā uz šīm ēkām, 

par pakalpojuma neatstāšanu nemaz nevar runāt, jo pēc projekta 5 gadi 

šie pakalpojumi ir jānodrošina un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Šobrīd ir tā, ka jāsaprot ko vēlas Pašvaldību savienība un ko var piedāvāt 

Labklājības ministrija. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk skaidro par kredītsaistībām un pakalpojumiem, kas obligāti pēc 

projekta ir jānodrošina. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā par speciālo speciālistu piesaisti, kā ar šo jautājumu sokas. 

Izsaka viedokli 

Viktorija Puka: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sadzirdēja to, ja beigsies šis projekts, tad speciālistus šī pakalpojuma 

nodrošināšanai būs grūti piesaistīt. 

Izsaka viedokli 

Viktorija Puka: 

Atbild un sīkāk paskaidro, ka tieši otrādi pēc projekta beigām, būs 

vieglāk piesaistīt šos speciālistus. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. Jābūt modriem un 

jāseko līdzi visu šo notikumu gaitai, jābūt uzstājīgiem un jāgatavojas 

visām sarunām, kas tuvākajā laikā notiks ar Labklājības ministriju un 

Pašvaldību savienību. 
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Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija 

Mežale, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Informācija par aktualitātēm projektā 

“Deinstitucionalizācijas pasākumu īstenošana Latgales 

reģionā” (Nr.9.2.2.1./15/I/005) tiek pieņemta zināšanai. 

 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 10:26 

 

Sēdi vadīja – 

Komitejas sēdes vadītāja                                                                                                 Ruta Cibule 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                     Jūlija Korlaša 

 


